
Perotti: 2-3 lata temu De Rossi był blisko Boca
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Diego Perotti udzielił wywiadu dla ESPN, w którym mówił o swoim

powrocie w przyszłości do Boca Juniors, a także o Daniele De Rossim, który

mówił w wielu wywiadach, że widziałby siebie w argentyńskim klubie.

- Daniele De Rossi lubi oglądać filmy z kibicami Boca Juniors, filmy z Doze

[zorganizowana trybuna kibiców Boca - wyj.red.], wychodzeniem zespołu,

kartonami, czymś, co nie zdarza się tutaj. Byłby tam spokojnie idolem,

zintegrowałby się ze stylem Boca, widział bardzo dużo meczów. Dwa lub trzy lata

temu rozmawiał z kimś i był blisko Boca, potem jednak do transferu nie doszło z

powodów ekonomicznych. Nie sądzę, że jeszcze się to zdarzy, nie wiem. 

Przyszłość?

- Zawsze mówiłem, moją ideą jest powrót do Boca. Odnowiłem kontrakt z Romą do

2021 roku i chcę go wypełnić, ale chciałbym mieć szansę zmienić wizerunek, który

pozostawiłem w Boca. Kontuzje nie pozwoliły mi na grę, nikt nie może analizować

jak grałem, gdyż nie grałem. Słyszałem wiele pogłosek na mój temat, który mówiły,

że koszulka była dla mnie zbyt ciężka, ale tak nie było. Jednego dnia poszedłem

spać, potem przygotowywałem się do ćwierćfinału Ligi Mistrzów przeciwko

Messiemu. W moim przypadku jedynym problemem były kontuzje, które miałem też

w Sevilli. Nie miałem zbyt dużo szczęścia, aby cokolwiek pokazać. Nie znałem

dobrze Messiego, jest graczem na wysokim poziomie, posiada wielki charakter,

zagrzewa kolegów, aby podnieśli głowę. Bardzo mnie zaskoczył. To wielka zaleta

gdy najlepszy gracz na świecie ciebie motywuje. To nie tak jak mówi do ciebie to

samo inny piłkarz. Jest liderem na poziomie piłkarskim i charakteru.
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